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                                           PROTOKÓŁ  Nr VI/2015                            
 

z   sesji Rady Gminy Wodzisław odbytej w dniu 28 kwietnia  2015 roku  
w sali posiedzeń Urzędu Gminy w Wodzisławiu 

  

 Sesja Rady Gminy Wodzisław trwała od godziny 1000  do godziny 1305. Obradom 

przewodniczyła pani Stanisława Nowak Przewodnicząca Rady Gminy.  Na stan 15 radnych                

w sesji  uczestniczyło 13 radnych- nieobecni radni Robert Dziób i radny Stanisław 

Skalmierski (  lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu). 

Ponadto obecni byli, zaproszeni goście: pani Bożena Szczypiór Wójt Gminy Wodzisław,    

pani Zdzisława Kowalska Skarbnik Gminy Wodzisław,  Radny Powiatu Jędrzejowskiego pan 

Andrzej Baran, kierownicy jednostek organizacyjnych gminy, oraz inni zainteresowani 

obradami ( listy obecności – załączniki Nr 2,3,4, do protokołu).  

Przyjęty porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Powołanie sekretarza obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Przyjęcie informacji z działalności Rady Społecznej  Gminnego Ośrodka Zdrowia               

w Wodzisławiu za okres mijającej kadencji. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej  Gminy Wodzisław na lata                

2015-2021, 

b) zmian budżetu i w budżecie gminy na 2015 rok, 

c) powołania Rady Społecznej Gminnego Ośrodka Zdrowia w Wodzisławiu,  

d) wprowadzenia zmian do załącznika do uchwały Nr V/24/2015 Rady Gminy 

Wodzisław z dnia 16 marca 2015 roku w sprawie przyjęcia programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

gminy Wodzisław w 2015 roku, 

e) wprowadzenia „Programu odbudowy i modernizacji dróg gminnych na terenie 

Gminy Wodzisław na lata 2015-2018”, 

f) przystąpienia Gminy Wodzisław do Stowarzyszenia Świętokrzyska Rybacka 

Lokalna Grupa Działania, 

g) nadania Statutu Gminnej Bibliotece Publicznej w Wodzisławiu, 
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h) udzielenia Wójtowi Gminy Wodzisław pełnomocnictwa do aplikowania o środki z 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego na lata 

2014-2020.  

9. Przyjęcie informacji dotyczącej działalności kulturalno- oświatowej, kultury fizycznej i 

sportu w gminie ( świetlice, zespoły ludowe, sport szkolny, Klub Sportowy „Partyzant”, 

Gminny Ośrodek Sportu i Rekreacji w Wodzisławiu).  

10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

11. Sprawy różne. 

12. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Pkt.1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Szóstą sesję obecnej kadencji Rady Gminy Wodzisław otworzyła Przewodnicząca  

Rady Gminy pani Stanisława Nowak wypowiadając formułę „Wysoka Rado! Otwieram szóstą 

sesję Rady Gminy Wodzisław obecnej kadencji”.  

Pkt.2. Powołanie sekretarza obrad.  

Na sekretarza obrad powołano radną  Małgorzatę Hola,  jednogłośnie – 13 za,                 

w głosowaniu jawnym. 

Pkt.3.Przyjęcie porządku obrad. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła wniosek Wójta Gminy Wodzisław                    

w sprawie wprowadzenia do porządku obrad sesji projektu uchwały w sprawie udzielenia 

Wójtowi Gminy Wodzisław pełnomocnictwa do aplikowania o środki z Regionalnego 

Programu Operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego na lata 2014-2020 ( wniosek 

stanowi załącznik nr 5 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie uzupełnienia porządku obrad. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

 Za uzupełnieniem porządku obrad radni opowiedzieli się jednogłośnie 13 za,                                         

w głosowaniu jawnym. 

 

Pkt. 4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
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Przewodnicząca   Rady Gminy  poinformowała zebranych, że do chwili rozpoczęcia 

dzisiejszej sesji nie wpłynęły żadne uwagi ani poprawki odnośnie protokołu Nr V/2015                

z   sesji  Rady Gminy z dnia  16 marca  2015 roku. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia w/w protokołu. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

 Za przyjęciem protokołu,  radni opowiedzieli się  jednogłośnie- 13 za,    w głosowaniu 

jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła  przyjęcie protokołu Nr V/2015 z obrad   sesji 

rady  z dnia 16 marca  2015  roku. 

Pkt. 5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

 Pani Bożena Szczypiór Wójt Gminy przedstawiła sprawozdanie ze swojej  

działalności   ( sprawozdanie na piśmie stanowi załącznik Nr 6 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było.  

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia w/w  sprawozdania. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. Za przyjęciem sprawozdania radni opowiedzieli się 

jednogłośnie 13 za, w głosowaniu  jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła przyjęcie przedłożonego sprawozdania. 

 

Pkt. 6. Interpelacje i zapytania radnych. 

Radny Artur Oleksiak pytał, czy jest możliwość poprawy nawierzchni dojazdów do S-7 

w kierunku Piotrkowic, tak aby stworzyć cywilizowane warunki. Radny zauważył, że firma 

może mieć przejazd dla swojego sprzętu w innym miejscu mając na uwadze, że przejazd ma 

służyć dwa lata. 

Pani wójt poinformowała, że w dniu jutrzejszym ma spotkanie z dyrektorem 

Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad w Kielcach panem Krzysztofem 

Strzelczykiem i poruszy ten temat.   

Radny Krzysztof Krupa pytał, co dalej z inwestycją- budową kanalizacji - w Łanach, 

bo kończy się termin wykonania zadania. 

Pani wójt poinformowała, ze to trudny temat do rozwiązania. Będzie konsultować się 

z RPOW w tej sprawie. Planuje spotkać się z władzami powiatu w sprawie wykonania 
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przepustu  i odwodnienia terenu. Wiadome jest, że firma nie wykona zadania w terminie ale 

będą szukane rozwiązania, tak żeby gmina nie straciła, a wykonawca jak najszybciej 

wykonał zadanie. Ze strony gminy jest w pełni działanie w tym zakresie. Pracownicy mają 

teraz spotkanie z inspektorami nadzoru i czeka na rozwiązania które pozwolą jak najszybciej 

rozwiązać problem. 

Pkt. 7. Przyjęcie informacji z działalności Rady Społecznej  Gminnego Ośrodka 

Zdrowia  w Wodzisławiu za okres mijającej kadencji. 

 

 Informację przedstawiła sekretarz gminy ( sprawozdanie stanowi załącznik nr 7 do 

protokołu, opinia komisji Zdrowia… stanowi załącznik nr 8 do protokołu). 

Sołtys wsi Lubcza prosił o wyjaśnienie, co to jest pielęgniarka środowiskowa i jaki ma zakres 

obowiązków. Dotarła do niego informacja, że pielęgniarka przychodząc do pacjenta bierze 

10zł. od wykonania zastrzyku. Sołtys stwierdził, że wszystko ładnie brzmi ale nic z tego nie 

wynika.  

Sekretarz gminy zapewniła, że dowie się jaki jest zakres obowiązków pielęgniarki 

środowiskowej i przedstawi informację w tej sprawie w  dalszej części obrad.  

Więcej pytań ani uwag nie było.  

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia informacji.  

W głosowaniu brało udział 13 radnych. Za przyjęciem informacji radni opowiedzieli się 

jednogłośnie- 3 za, 10 wstrzymujących się, przeciw brak, w głosowaniu  jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła przyjęcie informacji z działalności Rady 

Społecznej  Gminnego Ośrodka Zdrowia  w Wodzisławiu za okres mijającej kadencji. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy ogłosiła przerwę.  

 

Pkt.8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

Pani przewodnicząca poinformowała, że przedłożone projektu uchwał były omawiane 

na posiedzeniach stałych komisji rady (opinie komisji stanowią załączniki nr 9,10 i 11  do 

protokołu). Projekt uchwały w sprawie: 

a) projekt uchwały zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wodzisław na lata 

2015-2021r., przedstawiła skarbnik gminy ( projekt stanowi załącznik nr 12 do protokołu).  
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Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie- 13 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr VI/31/2015 w sprawie 

zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wodzisław na lata 2015-2021r. 

 

b) projekt uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie gminy na 2015 rok, przedstawiła 

skarbnik gminy ( projekt stanowi załącznik nr 13 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie- 13 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr VI/32/2015 w sprawie 

zmian budżetu i w budżecie gminy na 2015 rok. 

 

c) projekt uchwały w sprawie powołania Rady Społecznej Gminnego Ośrodka Zdrowia w 

Wodzisławiu. 

Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że przedłożony projekt uchwały był omawiany 

na posiedzeniu komisja Zdrowia, która  zaproponowała następujące kandydatury: 

- Agnieszka Baran – Sołtys wsi Mierzawa, 

- Wojciech Gądek- Radny Gminy Wodzisław, 

- Jan Koziara – mieszkaniec wsi Nawarzyce, 

- Edyta Kruk- Radna Gminy Wodzisław, 

- Józef Kucharski- mieszkaniec Wodzisławia, 

- Zofia Sobczyk- Sołtys wsi Mieronice,  

- Piotr Zięba- mieszkaniec wsi Niegosławice, 

oraz na posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów gdzie zaproponowano 

kandydaturę radnego Krzysztofa Krupę. Przewodnicząca poinformowała, że oprócz pani Zofii 
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Sobczyk  wszystkie wymienione osoby wyraziły zgodę na kandydowanie. Pytała, czy są inne 

kandydatury.  

Radny Artur Oleksiak zgłosił kandydaturę radnego Leszka Krzelowskiego.  

Radny Leszek Krzelowski wyraził zgodę.  

Więcej osób nie zgłoszono. 

 Pani przewodnicząca wyjaśniła, że w związku, że należy wybrać 7 osób, a jest 8 

kandydatów należy przeprowadzić głosowanie  nad każdą kandydaturą według kolejności 

nazwisk zgodnie z alfabetem.  

Kandydatury: 

W głosowaniu brało udział 13 radnych.  

- Agnieszka Baran- 6 za,  

- Wojciech Gądek-13 za, 

- Jan Koziara –10 za, 

- Edyta Kruk- 13 za, 

- Krzysztof Krupa- 13 za,  

- Józef Kucharski- 12 za, 

- Leszek Krzelowski- 13 za, 

- Piotr Zięba- 0. 

Sekretarz gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie powołania Rady Społecznej 

Gminnego Ośrodka Zdrowia w Wodzisławiu ( projekt stanowi załącznik nr 14 do protokołu).  

Poinformował, że w wyniku głosowania członkami Rady Społecznej GOZ zostali: 

-  Bożena Szczypiór Przewodniczący Rady Społecznej – Wójt Gminy Wodzisław, 

-  Iwona Woźniak- przedstawiciel Wojewody Świętokrzyskiego, 

-  Agnieszka Baran- Przedstawiciel Rady Gminy, 

-  Wojciech Gądek -Przedstawiciel Rady Gminy, 

- Jan Koziara- Przedstawiciel Rady Gminy , 

-  Edyta Kruk -Przedstawiciel Rady Gminy , 

-  Krzysztof Krupa- Przedstawiciel Rady Gminy ,  

-  Józef Kucharski -Przedstawiciel Rady Gminy, 

-  Leszek Krzelowski -Przedstawiciel Rady Gminy. 

Pani sekretarz poinformowała, że ustalony zostanie jeszcze termin pierwszego posiedzenia 

rady. 

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 
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Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie- 13 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr VI/33/2015 w sprawie 

powołania Rady Społecznej Gminnego Ośrodka Zdrowia w Wodzisławiu. 

 

d)  projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do załącznika do uchwały Nr V/24/2015 

Rady Gminy Wodzisław z dnia 16 marca 2015 roku w sprawie przyjęcia programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy 

Wodzisław w 2015 roku, przedstawiła pani Renata Koziara sekretarz gminy ( projekt stanowi 

załącznik nr 15 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie- 13 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr VI/34/2015 w sprawie 

wprowadzenia zmian do załącznika do uchwały Nr V/24/2015 Rady Gminy Wodzisław z 

dnia 16 marca 2015 roku w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Wodzisław w 

2015 roku. 

 

e) projekt uchwały w sprawie wprowadzenia „Programu odbudowy i modernizacji dróg 

gminnych na terenie Gminy Wodzisław na lata 2015-2018”, przedstawiła pani Renata 

Koziara sekretarz gminy ( projekt stanowi załącznik nr 16 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie- 13 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr VI/35/2015 w sprawie 

wprowadzenia „Programu odbudowy i modernizacji dróg gminnych na terenie Gminy 

Wodzisław na lata 2015-2018”. 
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f) projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Wodzisław do Stowarzyszenia 

Świętokrzyska Rybacka Lokalna Grupa Działania, przedstawiła pani Renata Koziara 

sekretarz gminy ( projekt stanowi załącznik nr 17 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie- 13 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr VI/36/2015 w sprawie 

przystąpienia Gminy Wodzisław do Stowarzyszenia Świętokrzyska Rybacka Lokalna 

Grupa Działania. 

 

g) projekt uchwały w sprawie nadania Statutu Gminnej Bibliotece Publicznej w Wodzisławiu, 

przedstawiła pani Elżbieta Puto ( projekt stanowi załącznik nr 18 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie- 13 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr VI/37/2015 w sprawie 

nadania Statutu Gminnej Bibliotece Publicznej w Wodzisławiu. 

 

h) projekt uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Wodzisław pełnomocnictwa do 

aplikowania o środki z Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Świętokrzyskiego na lata 2014-2020, przedstawiła pani Teresa Kamińska referent d.s. 

zamówień publicznych (projekt stanowi załącznik nr 19 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie- 12 za, 1 wstrzymujący się, 

przeciw brak, w głosowaniu jawnym. 
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Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr VI/38/2015 w sprawie 

udzielenia Wójtowi Gminy Wodzisław pełnomocnictwa do aplikowania o środki                               

z Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego na lata 2014-

2020. 

 

Pkt.9 Przyjęcie informacji dotyczącej działalności kulturalno- oświatowej, kultury 

fizycznej i sportu w gminie ( świetlice, zespoły ludowe, sport szkolny, Klub Sportowy 

„Partyzant”, Gminny Ośrodek Sportu i Rekreacji w Wodzisławiu).  

 

Informację na temat działalności świetlic, zespołów ludowych, młodzieżowej orkiestry 

strażackiej przedstawił inspektor urzędu gminy ds. kultury Pan Andrzej Szydłowski                      

( informacje stanowią załączniki Nr 20  do protokołu).   

 Informację na temat działalności Klubu Sportowego „PARTYZANT” Wodzisław 

przedstawił Dyrektor  Klubu Pan Wojciech Gądek ( informacja stanowi załącznik Nr 21 do 

protokołu).  

 Informacje na temat działalności Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji                              

w Wodzisławiu przedstawił kierownik ośrodka pan Łukasz Krzyżyk ( informacja stanowi 

załącznik nr 22 do protokołu).   

Radny Marek Siwiec o podjęcie interwencji w sprawie ograniczenia przejazdu samochodów 

osobowych drogę pożarową wzdłuż kompleksu sportowego. Jest tam znak zakazu przejazdu 

ale nie jest respektowany. W piątek np. przejeżdżał tam bus, rodzice skracają sobie drogę. 

Radny stwierdził, że ruch pojazdów stwarza zagrożenia dla dzieci i młodzieży korzystających 

z obiektu. 

Radny Wojciech Gądek poinformował, że nie widział aby drogą poruszały się samochody 

osobowe oprócz policji.  

Dyrektor Przedszkola Samorządowego w Wodzisławiu pani Barbara Kałka poinformowała, 

że sprawę tą zgłosił jej Przewodniczący Rady Rodziców Przedszkola.  

Pani wójt poinformowała, że rozmawiała już w tej sprawie z kierownikiem referatu  

gospodarki komunalnej i kierownikiem GOSiR. Zapewniła, że problem zostanie rozwiązany.  

Kierownik GOSiR poinformował, że przy wjeździe na drogę zamontowana zostanie blokada 

dla samochodów osobowych i będzie mógł przejechać tylko samochód straży pożarnej.  
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 Informację na temat osiągnięć sportowych szkół przedstawiła Przewodnicząca 

Komisji Oświaty pani Małgorzata Hola ( informacja stanowi załącznik Nr 23 do  protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia informacji. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

Rada jednogłośnie – 13 za, przyjęła informację o działalności kulturalno- oświatowej, 

kultury fizycznej i sportu w gminie.   

Pkt. 10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
- udzielono.  

Pkt. 11. Sprawy różne. 
 

Przewodnicząca rady gminy prosiła o udzielenie odpowiedzi na pytanie sołtysa wsi 

Lubcza dot. zakresu pracy pielęgniarki środowiskowej.  

Sekretarz gminy pani Renata Koziara poinformowała, że według przepisów są dwie 

grupy pielęgniarek środowiskowych tj. środowiskowo- rodzinne - w GOZ są dwie takie 

pielęgniarki-  oraz opieki środowiskowej- GOZ takich nie zatrudnia. Wyjaśniała, że 

pielęgniarka środowiskowa aby dojechać do pacjenta i wykonać usługę potrzebne jest 

zlecenie od lekarza rodzinnego. Zlecenie należy dostarczyć do GOZ. Jest również możliwość 

dojazdu rehabilitantki ale również potrzebne jest skierowanie.  

Sołtys wsi Lubcza pytał, czy pacjent np. z Lubczy też będzie objęty taka opieką.  

Pani sekretarz wyjaśniła, że warunkiem jest uzyskanie zlecenia od lekarza 

rodzinnego np. z Lubczy czy Niegosławic i dostarczenie go do administracji ośrodka. Musi 

być również określony zakres opieki np. czy ma to być zastrzyk, zmiana opatrunku czy 

świadczenie rehabilitacyjne.  

Sołtys wsi Lubcza pytał, co w przypadku gdy chory wyjdzie ze szpitala. 

Sekretarz wyjaśniła, że takiemu pacjentowi też przysługuje opieka pielęgniarki. Osoby 

przewlekle chore objęte są opieką pielęgniarek z Sędziszowa  i lekarz z naszego GOZ 

również może zlecić tam usługę. Jest to zgodne z Rozporządzeniem Prezesa Narodowego 

Funduszu Zdrowia. 

Sołtys wsi Lubcza pytał, co w przypadku gdy zastrzyk trzeba zrobić w sobotę lub w 

niedzielę.  

Sekretarz wyjaśniła, że według przepisów, usługi wykonywane są bezpłatnie, w dni 

powszednie w godzinach od 800 do godz. 1800. Nie należy mieć zatem pretensji do 

pielęgniarek, że nie wykonują usług po tych godzinach czy w dni wolne gdyż nie jest to 

objęte funduszem zdrowia. 
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Sołtys wsi Lubcza poinformował, że w audycji w Radio Kielce słyszał wypowiedź 

lekarza, według której pacjent nie powinien wzywać pogotowia w drobnych przypadkach, ale 

opiekę nad pacjentem powinna sprawować pielęgniarka środowiskowa.  

Sołtys wsi Lubcza zaprosił panią wójt i panią przewodniczącą do obejrzenia drogi 

przez wieś Lubcza. Sołtys poinformował, że droga jest w złym stanie.  

Pani wójt poinformowała, że wie w jakim stanie jest ta droga.  

Radny powiatu pan Andrzej Baran pytał, ile osób przyłączyło swoje posesje do 

kanalizacji w Lubczy. Radny zauważył, że była to bardzo kosztowna inwestycja.  

Pani wójt poinformowała, że obowiązek wójta w tym zakresie został spełniony. 

Wysłano pisma do mieszkańców Wodzisławia i Świątnik informujące zgodnie z ustawą,        

o obowiązku przyłączenia do sieci, tak gdzie jest ona wybudowana. W dniu dzisiejszym 

pisma zostaną przesłane do mieszkańców Lubczy.  Pani wójt poinformowała, że podobnie 

jak się to już odbyło w przypadku gospodarki odpadami, gmina ma obowiązek 

uporządkowania gospodarki wodno- ściekowej do 2020 roku. Będzie możliwość skorzystania 

z dofinansowania na budowę przydomowych oczyszczalni ścieków z PROW i taki kierunek 

będzie przyjęty. Będzie również rejestracja szamb jak również kontrola odbierania z nich  

ścieków przez firmy posiadające licencje wydane przez gminę. Działania te będą 

prowadzone w najbliższym czasie. Przypomniała, że wspominała o tych sprawach dużo 

wcześniej i taka polityka będzie prowadzona.  

Sołtys wsi Lubcza odniósł się do wypowiedzi radnego powiatu pana Andrzeja Barana 

i stwierdził, że głosował on za tą budową, a teraz ma w sumie słuszne uwagi jednakże 

mieszkańcy muszą dojrzeć do wszystkiego tak jak w latach siedemdziesiątych do 

wodociągu. Należy cierpliwie poczekać.  

Pani wójt podkreśliła, że gmina chce świadomości społeczeństwa. Przez akcję 

informacyjną spowoduje się, że wszyscy mieszkańcy się podłączą.  

Pan Stanisław Zięba mieszkaniec Sadek Janowskich prosił  o wybudowanie w 

Lubczy chodnika od szkoły do ośrodka zdrowia przy drodze wojewódzkiej.  

Sołtys wsi Sielec prosił o ustawienie znaku ograniczającego prędkość od strony 

Zielonek, znaku „teren zabudowany” oraz z nazwą jego miejscowości od strony Mieronic. 

Drogowiec poinformował go, że pierwszy znak może być ustawiony ale drugi nie. Sołtys 

pytał, czy tak duży koszt. Zauważył również, że gdyby Sielec miał fundusz sołecki to znak 

byłby zakupiony.  

Pani wójt poinformowała, że w przyszłym tygodniu będą dostarczone znaki zgłoszone 

przez sołtysów i kierownik referatu gospodarki komunalnej dostała już dyspozycję od 

drogowca w sprawie ich montażu. Będą znaki z nazwami miejscowości jak również znaki 

wskazane przez starostwo. Natomiast jeżeli chodzi o znaki np. ograniczenia prędkości gmina 
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nie może sobie postawić gdyż jest na to pewna procedura. Będzie  rozmawiała z drogowcem 

w sprawiezgłoszonej przez pana sołtysa. 

Sołtys Sielca poinformował, że według drogowca można ustawić znak ograniczenia 

prędkości i oznakowanie terenu zabudowanego ale z nazwą miejscowości już nie.  

  Pani wójt poinformowała, że w maju rozpocznie się montaż znaków. Będą 

montowane również dwa lustra tj. w Pokrzywnicy i Strzeszkowicach. Zarządzającą będzie w 

tym temacie kierownik referatu gospodarki komunalnej.  

Sołtys wsi Kowalów Dolny pytał co będzie z wąwozem w jego miejscowości. Jest on 

nieprzejezdny.  

Pani wójt poinformowała, że zna ten temat. Należy przeprowadzić rozgraniczenie 

drogi. 

Sołtys wsi Kowalów Dolny poinformował, że jest geodeta, który zrobi to za 2.000zł.  

Pani wójt stwierdziła, że nie tylko gmina będzie ponosić koszty. Będzie rozmawiała z 

użytkownikami działek przyległych do drogi.  

Radny Marek Siwiec zwrócił się do radnego powiatowego z pytaniem, komu 

pogratulować  oznakowania awarii na Łanach. Radny stwierdził, że objazd był źle 

oznakowany. Szczególne problemy mieli kierowcy Tirów. Znaki ustawiono dopiero w piątek. 

Radny pytał, czy ktoś za to odpowiada.  

Pan Stanisław Zięba prosił o odpowiedź na temat budowy chodnika.  

Pani wójt poinformowała, że Świętokrzyski Zarząd Dróg Wojewódzkich planuje 

remont całej drogi jednakże budowa chodnika nie wchodzi w grę. Pani wójt zapewniła, że 

będzie apelować o poszerzenie pobocza. 

Pan Stanisław Zięba podkreślił, że chodzi o wybudowanie tylko 50 metrów chodnika  i 

nie będzie to  obciążeniem dla gminy. 

Pani wójt wyjaśniła, że  gminie nie wolno wejść na pas drogowy Świętokrzyskiego 

Zarządu Dróg. Postara się jednak nie tylko o uzyskanie odpowiedzi ale również o działanie w 

tym temacie.  

Sołtys wsi Mieronice odniosła się do sprawozdania z działalności Rady Społecznej 

GOZ. Pytała, dlaczego sprawozdanie urwało się na 4 września i dlaczego nie zostało 

przedstawione dalej. Pani sołtys poinformowała, że ubolewa, że praca rady społecznej w 

2014 roku została zignorowana wtedy gdy trzeba było działać, pomagać, ratować sytuację 

finansową, a nie czekać aż dojdzie do tragedii. Poinformowała, że w dniu 1 kwietnia złożyła 

wniosek i zapytanie. Stwierdziła, że ponieważ sprawa dotyczy jej pracy w radzie społecznej 

zwróciła się do przewodniczącej tej rady oraz przewodniczącej rady gminy o unormowanie 

do dnia 30 czerwca wszystkich spraw związanych z ośrodkiem zdrowia. Pani sołtys 

poinformowała, że po tym terminie oddaje sprawie do organów kontroli.  
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Sołtys wsi Września prosił o remont drogi powiatowej w jego miejscowości                       

- od posesji pana Kozła. Gdy jest błoto to droga jest nieprzejezdna. 

Pani wójt poinformowała, że była na spotkaniu z Dyrektorem Zarządu Dróg 

Powiatowych panem Gradem.  Uzyskała informację, że będzie remont drogi w kierunku 

Wrześni od strony Mierzawy. Odnośnie remontu drogi w samej Wrześni poinformowała, że 

zgłosiła problem i czeka na odpowiedź.  

Sołtys wsi Lubcza pytał, ile będzie kosztowało podłączenie do kanalizacji i dlaczego 

nie może zrobić na terenie swojej posesji przyłącza bez projektu. Sołtys pytał, dlaczego mają 

być koszty związane z projektem.  

Pani wójt poinformowała, że są to  koszty związane są z inwentaryzacją przyłączy. 

Jest to zgodne z przepisami i wymagane przez wydział budownictwa, a przede wszystkim 

geodezji starostwa powiatowego. Nie może być samowoli i jest to obowiązek obejmujący 

wszystkie instalacje. Przyłącza muszą być naniesione na mapy geodezyjne.  

Radny Wiesław Kowalski stwierdził, że jest to absurd gdyż każdy mieszkaniec będzie 

musiał wystąpić o projekt przyłącza. Radny pytał, czy nie dało się tego zrobić przy 

projektowaniu kanalizacji. 

Pani wójt wyjaśniła, że można było robić kompleksowe projekty ale do 2009 roku 

gdzie zmieniła się ustawa według której wszystko co jest na odcinku od studzienki należy do 

mieszkańca. Uwaga radnego jest logiczna ale  założenia do projektu uwzględniały już nowe 

przepisy. 

Radny Wiesław Kowalski zauważył, że projektując inwestycję projektant powinien 

wiedzieć ile będzie np. przyłączy, ile  ścieków i na tej podstawie  zaprojektować np. przekrój 

rur. Radny nie zgodził się z wypowiedzią pani wójt w tej kwestii.  

Pani wójt poinformowała, że są gminy, które tak zrobiły ale nasz projekt został tak 

sporządzony i teraz jest realizacja projektu. Odnosząc się do pytania sołtysa wsi Lubcza pani 

wójt wyjaśniła, że po zakończeniu inwestycji można było zrobić kompleksową inwentaryzację 

gdzie koszty były by niższe ale mieszkańcy się na to nie zgodzili.  

Sołtys wsi Lubcza poinformował, że radny Dulęba zbierał na to podpisy.  

Radny Artur Oleksiak poinformował, że w poprzedniej kadencji była grupa osób 

przeciwna budowie kanalizacji w Lubczy. Radny Dulęba zbierał podpisy dot.  tej budowy. Nie 

można się zachłysnąć inwestycjami tylko po to żeby były. Mieszkańcy nie byli poinformowani 

o kosztach jakie się z tym będą wiązać. Obecnie przyłączono tylko 4 posesje, a pozostałe 

będą przymuszane. Budowane są wodociągi ale mieszkańcy z tego nie korzystają. Wieś się 

wyludnia i nie są potrzebne aż takie inwestycje. W naszym przypadku sprawdza się 

przydomowe oczyszczalnie ścieków. Od majątku zakopanego w ziemi płaci się podatek, 

amortyzację i rosną ceny ścieków. Mieszkańcy nie korzystają z wodociągów co powoduje  

psucie się w nich  wody. Hydranty powinny być płukane – z informacji kierownika referatu 
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gospodarki komunalnej Anny Laprus co pół roku. Radny stwierdził, że nikogo na to nie stać. 

Mieszkańcy oczekują żeby na każdej wsi była pełna infrastruktura ale tak się nie da i trzeba 

to zrozumieć. Jest różnica pokolenia ale wieś się wyludnia. Teraz się obarcza poprzednią 

radę za wybudowanie kanalizacji jednakże on jak i radny Wiesław Kowalski byli temu 

przeciwni. To jego sprzeciw spowodował, że radny Dulęba zbierał podpisy wśród 

mieszkańców. Pan wójt chciał żeby było jak najwięcej chętnych. 

Radny Wiesław Kowalski odczytał zapis § 1 pkt 2 dzisiejszej uchwały w sprawie 

udzielenia wójtowi pełnomocnictwa według którego planuje się dalszą rozbudowę sieci 

kanalizacyjnej w Łanach. Radny zauważył, że nie jest to dobry pomysł gdyż jest bardzo małe 

zainteresowanie mieszkańców.    

Sołtys wsi Sielec stwierdził, że wcześniej należało spytać się mieszkańców czy chcą 

inwestycji.  

Radny Marek Siwiec poruszył temat wykopów pod światłowody na zachód od S-7. 

Radny pytał, czy jest na to projekt i mieszkańcy są o tym poinformowani, zwłaszcza w 

przypadku gdy przechodzi to przez ich działki. 

Pani wójt wyjaśniła, że inwestorem jest Urząd Marszałkowski i to on zlecił zadanie. 

Światłowody są kładzione rowami.  

Radna Małgorzata Hola pogratulowała dyrektorowi Samorządowej Szkoły 

Podstawowej w Brześci za wyniki ewaluacji. Jest to zasługa nauczycieli, rodziców i dzieci. 

Radna Małgorzata Hola zwróciła się do pani Wicedyrektor Zespołu Szkół                                   

w Wodzisławiu w sprawie przeprowadzonego egzaminu gimnazjalnego. Uczniowie są 

rozczarowani gdyż nie została zrealizowana podstawa programowa z biologii. Na egzaminie 

były pytania z trzeciej klasy. Pani od biologii choruje, często jej nie ma, ostatnio przez 

miesiąc czasu. Zastępstwa z tego przedmiotu nie ma, a w zamian prowadzone są zajęcia z 

języka niemieckiego. Radna prosiła o przekazanie tej uwagi dyrektorowi szkoły. Podkreśliła, 

że tracą na tym uczniowie zwłaszcza ci dobrzy, którym zależy na punktach. Wyjaśniła, że 

obecnie, każdy przedmiot oceniany jest osobno i pan dyrektor powinien na to zwrócić uwagę. 

Dlatego pracując obecnie nad arkuszem organizacyjnym szkoły, który należy złożyć do 

końca kwietnia  prosiła aby uwzględnić zastępstwo nauczyciela biologii. Radna 

poinformowała, że sytuacja ta powtarza się od kilku lat, tracą uczniowie, a problem  nie jest 

rozwiązany.   

Sołtys wsi Brzeście pytała, czy rozpoczęła się realizacja funduszu sołeckiego. W 

Brześciu zaplanowano wyrównanie koparką stawów i wykonanie odwodnienia. Wykonawca 

zadania ma być referat. Pani sołtys zauważyła, że można już rozpocząć zadanie gdyż jest 

niski stan wód. Drugie pytanie – kiedy będą naprawiane drogi gminne. Pani sołtys zgłosiła, 

że należy naprawić most przy posesji pana Białacha w stronę Krężół. Następnie zwróciła się 
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do radnego powiatowego i zaprosiła go wraz z dyrektorem zarządu dróg o zapoznanie się ze 

stanem drogi powiatowej przy szkole.  

Radny powiatu poinformował, że był objazd dróg ale nie wie jaka będzie reakcja 

powiatu w tej sprawie. 

Pani wójt poinformowała, że w przyszłym tygodniu będzie wyłoniony dostawca 

kruszywa i od połowy maja remonty się rozpoczną, również zadania w tym zakresie 

planowane do realizacji w ramach funduszu sołeckiego. Odbył się objazd dróg i znane są 

miejsca gdzie uzupełniane będzie kruszywo.  

Pani sołtys wsi Brzeście wyjaśniła, że chodziło jej o drogę asfaltową w stronę Krężół.  

Radna Edyta Kruk prosiła o przyśpieszenie remontu dróg asfaltowych.   

Pani wójt zapewniła, że remonty rozpoczną się dużo wcześniej niż w ubiegłym roku.  

Pkt. 12. Zamknięcie obrad sesji. 
 

Po wyczerpaniu porządku obrad i głosów w dyskusji Przewodnicząca Rady Gminy 

Wodzisław pani Stanisława Nowak podziękowała wszystkim za udział w sesji i zamknęła 

obrady wypowiadając formułę –„ Wysoka Rado! – zamykam szóstą sesję Rady Gminy 

Wodzisław obecnej kadencji”. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

       Protokolant                           Sekretarz Obrad      Przewodnicząca Rady Gminy 

/  Aleksandra Adamska /           / Małgorzata Hola /                 / Stanisława Nowak  / 

 

 


